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Zápis 
 
z 27. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se konalo dne 12. února 2018  
od 18:00 hodin v kinosále areálu Mže v Tachově, Hornické ulici čp. 1695. 
 
Přítomno: 20 zastupitelů dle prezenční listiny 
Omluven: p. Hrůša Pavel 
 
 
1) Zahájení. 
 
Zasedání zahájil starosta města Jiří Struček. 
 
Uvítal všechny přítomné zastupitele i veřejnost.  
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem jednání. 
Vyzval zastupitele k přednesení návrhů nebo doplnění programu jednání.  
Návrhy ani připomínky k programu vzneseny nebyly. 
 
Program jednání byl schválen jednomyslně.  
 

1) Zahájení. 
2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání. 
3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 

zastupitelstva města, které se konalo dne 11.12.2017, kontrole usnesení a vyřizování 
návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města . 

4) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací předsedů 
finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města.  

5) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich 
zástupců. 

6) Návrh na vyhlášení výběrového řízení na poskytnutí půjček z FRB   města Tachova 
v roce 2018. 

7) Návrh na rozdělení finančních prostředků určených na podporu aktivit mládeže, 
tělovýchovy, sportu, kultury a využívání volného času v roce 2018. 

8) Rozpočtové opatření č. 1/2018. 
9) Petice občanů města.  
10) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města.  
11) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné  

působnosti -  předkládají : rada města, členové zastupitelstva města a občané. 
12) Usnesení a závěr. 

 
2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání. 
 
Panem starostou byli navrženi a jednomyslně schváleni (zastupitelé 20-ti hlasy schválili) do 
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návrhové komise: RSDr. Štelmáková, Bc. Bočan a paní Malá. 
Za ověřovatele zápisu byli jednomyslně schváleni (zastupitelé 20-ti hlasy schválili) Ing. 
Svoboda, Mgr. Braunová  
Zapisovatelkou byla jmenována: Simona Andréová. 
 
 
3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova. 
 
Zprávu o činnosti rady města za uplynulé období přednesl pan starosta. 
 
Řešení návrhů, připomínek a dotazů osadních výborů, zastupitelů a občanů na 26. zasedání 
zastupitelstva města: 
 
I. Nové úkoly:  
  
Nebyly vzneseny žádné náměty ani připomínky   

 II. Rozpracované  úkoly :   

1.      Řešit umístění nového přechodu pro chodce na komunikaci v úseku od Benziny (Plzeňská 
ul.) k Úřadu práce (Tř.Míru) 
ORI MěÚ + vedení města: Úkol trvá. Zpracovává se projektová dokumentace. 
 

2.      Po zpracování studie možného parkování  řešit rozšíření parkovacích míst na sídl.“západ“ 
ORI MěÚ: Úkol trvá. Zpracovává se projektová dokumentace 
 
 

 
P. Sklenář se dotazoval, zda bylo poptávkové řízení na nové osvětlení ve sportovní hale. 

Mgr. Vrána: Poptávkového řízení se zúčastnily tři firmy, byla vybrána firma Ketnet, která 
instaluje osvětlení českého výrobce, jež osvětluje mnohé sportovní haly u nás.  
 
P. Sklenář se dotazoval, zda máme ve smlouvě na odvysílání „okének“ z města za roční cenu 
67.500,-Kč bez DPH v televizi ZAK TV počet „okének“ a o čem budou. 
 
Pan starosta: Samozřejmě máme smlouvu, je to pravidelná aktivita na propagaci města, kde je 
přesný počet „okének“ plus další bonusy. Cena je stejná jako v minulém roce, ale máme o 1 
„okénko“ více. 
 
P. Sklenář se dále dotazoval ohledně GDPR, na firmu Catania Group, kterou jsme vybraly. 
 
Tajemník: Krátce představil firmu Catania Group, školení a postupy, které již u nás na úřadě  
probíhají. Vysvětlil také funkci pověřence. 
 
Pan starosta doplnil: Nabídek na GDPR přišlo mnoho, všechny jsme vyhodnocovali, ale od  
začátku se nám zdála tato firma nejvýhodnější, jak kvůli financím, tak kvůli samotné činnosti.  
 
P. Sklenář: Proč, se p. Peškovi uděluje souhlas na podnájem místnosti na další  
nájem?  



 -3- 27. zasedání zastupitelstva města 

 
Starosta: Podnájem je ve stejné výši jako nájem dotyčného a jedná se o kolegyni p. Peška. 
 
Další dotazy a připomínky vzneseny nebyly. 

        
Zprávu o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od posledního zasedání 
zastupitelstva města, které se konalo dne 11.12.2017, kontrole usnesení a vyřizování návrhů, 
připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města, vzali zastupitelé 
jednomyslně na vědomí. 
 
 
4) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací 

předsedů finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města. 
 
Bod řídil p. starosta a předal slovo předsedům výborů zastupitelstva města.  
 
Paní Malá, předsedkyně finančního výboru, přečetla zápis z jednání Finančního výboru 
Zastupitelstva města Tachov ze dne 07.02.2018. 
 
Zastupitelé jednomyslně  
a) vzali na vědomí zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Tachov, 

konaného dne 07.02.2018. 
b)  schválili plán práce finančního výboru na 1 pololetí 2018. 
 
Ing. Soukup, předseda kontrolního výboru, přečetl zápis z jednání Kontrolního výboru 
Zastupitelstva města Tachov ze dne 29.01.2018. 
 
Zastupitelé jednomyslně  
a) vzali na vědomí zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Tachov, 

konaného dne 29.01.2018. 
 
Další dotazy a připomínky vzneseny nebyly. 
 
 
5) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich 

zástupců. 
 
Bod řídil Mgr. Meinl.  
 
Konstatoval, že k dnešnímu jednání zastupitelstva města přišlo 5 zápisů a to z jednání 
Osadního výboru Malý Rapotín ze dne 01.12.2017, 16.12.2017, 27.01.2018, Osadního výboru 
Velký Rapotín ze dne 19.01.2018, Osadního výboru Mýto ze dne 02.02.2018. 
 
Po přečtení zápisů Mgr. Meinl přítomné vyzval, zda mají zájem vystoupit.  
 
Mgr. Vrána k zápisu Malý Rapotín ze dne 27.01.2018. 
Na projektové dokumentaci chodníku se intenzivně pracuje, investiční odbor nyní projednává 
tuto studii s Policií ČR.  
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Slovo dostal p. Ráž k zápisu Malý Rapotín ze dne 27.02.2018, který poděkoval za informaci k 
vybudování stezky do Malého Rapotína. 
Dále požádal o zvážení vybudování dětského hřiště. 
 
Mgr. Vrána sdělil, že všechny připomínky byly předány na příslušný odbor a budou řešeny na 
provozní poradě.  
 
P. Sklenář k zápisu Mýto ze dne 02.02.2018. 
Dotaz k odpadu ze soukromé čističky. Přetékání jímky a trávení ryb. 
 
P. Smihrodský k zápisu Mýto ze dne 02.02.2018. Čistička je, není ještě zkolaudována, 
dodělává se. 
 
Pan starosta doplnil k zápisu Mýto ze dne 02.02.2018: Nikdo se nemusí bát, že by se 
z čističky vypouštěla voda, která by měla trávit ryby.  
 
Další dotazy a připomínky vzneseny nebyly. 
 
Zastupitelé jednomyslně  

a)  vzali na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Malý Rapotín ze dne 01.12.2017, 
16.12.2017, 27.01.2018. 

b)  vzali na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Velký Rapotín ze dne 19.01.2018. 
c)  vzali na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Mýto ze dne 02.02.2018. 

 
      d) uložili odborům MěÚ připravit stanoviska k předloženým požadavkům. 
 
 
6) Návrh na vyhlášení výběrového řízení na poskytnutí půjček z FRB města Tachova v 
roce 2018. 
 
Bod řídil Mgr. Vrána 
 
Uvedl, že zastupitelstvo Města Tachov vyhlašuje výběrové řízení na poskytování půjček 
z Fondu rozvoje bydlení města Tachova v roce 2018 bez vyhlášení termínu pro podávání 
žádostí. Žádost musí splňovat podmínky dle obecně závazné vyhlášky č. 2/2010, o použití 
účelových prostředků z fondu rozvoje bydlení (dále FRB). 
 
Další dotazy a připomínky vzneseny nebyly. 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili výběrové řízení na poskytování půjček z FRB v roce 2018 
bez vyhlášení termínu pro podávání žádostí. 
 
 
7) Rozdělení finančních prostředků určených na podporu aktivit mládeže, tělovýchovy, 
sportu, kultury a využívání volného času v roce 2018 
 
Bod řídil pan starosta 
 
Zastupitelstvu města předložil návrh na rozdělení finančních prostředků určených na podporu 
aktivit mládeže, tělovýchovy, sportu, kultury a využívání volného času v roce 2018 nad 
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20 000 Kč dle příloh. Příspěvky ve výši do 20 000 Kč rada města schválila dne 24.01.2018, 
ve výši 447 500 Kč. Celková částka na rozdělení finančních prostředků určených na podporu 
aktivit mládeže, tělovýchovy, sportu, kultury a využívání volného času v roce 2018 nad 
20 000 Kč je 1 130 000 Kč. Rezerva na mimořádné události během roku je ve výši 22 500 Kč. 
 
 
Zastupitelé 19-ti hlasy schválili rozdělení finančních prostředků určených na podporu aktivit 
mládeže, tělovýchovy, sportu, kultury a využívání volného času v roce 2018 nad 20 000 Kč. 
Další dotazy nebo připomínky k předloženému návrhu nebyly.  
p. Minich se zdržel hlasování 
 
 
8) Rozpočtové opatření č. 1/2018. 
 
Bod vedl Mgr. Vrána 
 
Sdělil, že navrhovaným rozpočtovým opatřením budou upravené příjmy ve výši 288 507 034 
Kč a výdaje ve výši 393 431 213 Kč. Saldem rozpočtu  bude schodek ve výši 104 924 179 Kč 
po zapojení financování bude schodek ve výši 40 028 079 Kč ( původně schváleným saldem  
byl schodek ve výši 103 640 000 Kč a po zapojení financování byl schodek ve výši 
38 743 900 Kč.) Největším výdajem je plánovaná rekonstrukce areálu Mže a realizace 
drobných oprav sportovní haly.  
 
Další dotazy nebo připomínky k předloženému návrhu nebyly.  
 
Zastupitelé 16-ti hlasy schválili rozpočtové opatření č. 1/2018. 
MUDr. Šimková se zdržela hlasování 
p. Minich, p Soukup a pan Bočan byli proti 
 
 
9) Petice občanů města.  
 
Předkládá pan starosta 
 
Věc petice: Nesouhlas s návrhem zachování jednosměrné ulice 1. Máje a následným 
částečným parkováním vozidel na chodníku.  
 
Pan starosta konstatoval, že lidé podávají petici na něco, co se ještě nestalo. Nikdy tento návrh 
neexistoval. 
 
Zastupitelstvo města projednalo petici občanů ve věci nesouhlasu s návrhem zachování 
jednosměrné ulice 1. Máje a následným částečným parkováním vozidel na chodníku. Ukládá 
starostovi města zohlednit obsah petice při řešení dopravní situace v této ulici. 
 
Další dotazy nebo připomínky k předloženému návrhu nebyly. 
 
Zastupitelé 20-ti hlasy schválili zohlednění obsahu petice při řešení dopravní situace v této 
ulici. 
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10) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města. 
 
Bod vedl Ing. Heřman. 
 
Zastupitelé  
a) 17-ti hlasy schválili na základě žádosti Stavebního bytového družstva Tachov, IČ: 
00041301, Luční 1791, Tachov, záměr bezúplatného převodu částí p.p.č. 169 v k.ú. Tachov 
(označení pozemku a jeho výměra budou určeny na základě GP) pro účely užívání jednotného 
funkčního celku u budovy č.p. 1791 v Luční ulici.  
Zdržel se: p. Bočan, p. Sklenář 
Proti: p. Soukup 
b) Zastupitelé jednomyslně schválili bezúplatné nabytí částí p.p.č. 183 v k.ú. Tachov                  
(označení pozemku a jeho výměra budou určeny na základě GP) od Stavebního bytového 
družstva Tachov, IČ: 00041301, Luční 1791, pro účely příjezdové komunikace k domům č.p. 
1616, 1617 a 1322 v ul. Slunečná. 
 
Zastupitelé 19-ti schválili úplatné nabytí stavby chodníku v ulicích Plzeňská a Chodská na 
p.p.č. 487/2, 488/5 dílu „a“, 490/12, 3001/3 a 3001/4, dále souvisejících jiných ploch na p.p.č. 
484/14 a 3001/5, vše v k.ú. Tachov dle GP č. 4708-282/2017 od M. a M. C., Smetanova 922, 
Tachov. Celá kupní cena ve výši 583.589 Kč byla uhrazena již v prosinci 2016. 
Ruší původní usnesení č. 17/377 ze dne 7.11.2016 v plném rozsahu. 
Proti: p Soukup 
 
Zastupitelé neschválili záměr odprodeje částí p.p.č. 201/107, p.p.č. 201/94 a p.p.č. 201/1, vše 
v k.ú. Tachov pro účely vybudování parkovacích ploch u budovy č.p. 1550 v Bělojarské ulici, 
protože se nechce předmětných pozemků zbavovat. 
Proti: p. Soukup, p. Bočan, p. Větrovský 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili odprodej p.p.č. 381/4 v k.ú. Tachov o výměře 42 m2 pro 
společnost OMEGA CENTRUM s.r.o., IČ: 29124921, Příčná 2166, Tachov k účelu užívání u 
nemovitostí u budovy č.p. 2000 v k.ú. Tachov za kupní cenu ve výši 300,- Kč/1 m2 + DPH 
v platné sazbě. Geometrický plán je vyhotoven na náklady kupujícího. 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili odprodej p.p.č. 3180/13 v k.ú. Tachov o výměře 58 m2 pro 
společnost RAZKA develop s.r.o., IČ: 05016878, náměstí Republiky 86, Tachov, za účelem 
sjednocení stavební parcely na výstavbu bytového domu v lokalitě Na Výspě za kupní cenu 
ve výši 300,- Kč/1 m2 + DPH v platné sazbě. 
 
 
11) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné 
působnosti. 
 
Bod řídil Ing. Smihrodský a otevřel rozpravu.  
 
 
Jako první se přihlásil o slovo pan starosta, který informoval o odpadovém hospodářství. 
Zastupitelé projednali informaci o riziku navýšení nákladů města na odpadové hospodářství, v 
případě prosazení účelové nevládní novely zákona o odpadech obsahující násobné zdražení 
skládkovacích poplatků. Zastupitelstvo města nesouhlasí s podobnými novelizacemi zákona o 
odpadech, které mají dopad na náklady obce a jejich obyvatel v oblasti odpadového 
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hospodářství. Zastupitelstvo zastává názor, že nové nastavení odpadové legislativy by mělo 
být provedeno formou vládního návrhu zákona o odpadech připraveného po schválení nových 
evropských odpadových směrnic a v úzké spolupráci s obcemi a městy. ČR by neměla 
přijímat povinnosti nad rámec evropského nastavení odpadového hospodářství. Zastupitelstvo 
vyzývá Svaz měst a obcí ČR a Sdružení místních samospráv ČR, aby efektivně čelily 
podobným účelovým snahám, které obce vystavují zřejmému riziku potřeby navýšení nákladů 
na odpadové hospodářství. 
 
Mgr. Vrána doplnil, že v současné době je poplatek za ukládaní odpadu min. 500 Kč a touto 
novelou by došlo k radikálnímu navýšení a to až na částku 2 000 Kč pro každého občana.  
 
Zastupitelé vzali na vědomí informaci o riziku navýšení nákladů města na odpadové 
hospodářství v případě prosazení účelové nevládní novely.  
Zastupitelstvo vyzvalo Svaz měst a obcí ČR a Sdružení místních samospráv ČR, aby 
efektivně čelily podobným účelovým snahám, které obce vystavují zřejmému riziku potřeby 
navýšení nákladů na odpadové hospodářství. 
 
Dále pan starosta předložil návrh na projednání „Výzvy zastupitelům obcí a měst České 
republiky ve věci doplacení odměn členům okrskových volebních komisí z vlastního 
rozpočtu“ a k tomu návrhu 
 
a) zastupitelé vzali na vědomí „Výzvu zastupitelům obcí a měst České republiky ve věci 
doplacení odměn členům okrskových volebních komisí z vlastního rozpočtu“ a 
b) zastupitelé neschválili dodatečné vyplacení odměn z rozpočtu města členům okrskových 
volebních komisí, kteří pracovali ve 2.kole volby prezidenta ČR. Odměňování členů 
okrskových volebních komisí upravuje zákon a dodatečné vyplacení odměn by mělo být 
realizováno ze státního rozpočtu. 
 
Pan starosta v dalším příspěvku v krátkosti představil vizualizaci nového areálu Mže, která je 
také na webových stránkách města 
 
Ing. Svoboda z výroční schůze SDH Tachov konané dne 10.02.2018 tlumočil jejich 
poděkování městu za podporu jejich činnosti.  
 
MUDr. Šimková vyzvala ředitele polikliniky pana Ing. Tuháčka a pana starostu k popsání 
aktuální situace lékař – diabetolog. Pan Tuháček informoval, že jsme dostali výjimku od VZP 
a může lékař naší polikliniky předepisovat inzulin a zdravotnické prostředky s časovým 
omezením do 30.06.2018. 
 
Pan Tuháček společně s panem starostou sehnali diabetoložku od dubna 2018, která nastoupí 
do Tachova na jeden den v týdnu.  
 
Pan Faltus se dotazoval, jaký je další osud restaurace „Ve Zdi“/„ U tří rybiček“. 
 
Pan starosta se vyjádřil, že bylo vyhlášeno výběrové řízení na pronájem této restaurace. 
Vyhrál to pan Heřman, který se domlouvá na rekonstrukci, ale rekonstrukce se řeší již moc 
dlouho. Na další radě města se rozhodne, zda se bude pokračovat s tímto nájemcem nebo se 
vyhlásí nové výběrové řízení. 
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Paní Zdeňka Přibylová se dotazovala, proč zákaz vjezdu v Tachově  je pokaždé v jiné ulici 
jinak chápán. Proč na náměstí nemůže parkovat byť jako nájemce i jako pracující a proč 
v ostatních ulicích, kde je zákaz vjezdu můžou ostatní projíždět a parkovat. Např. v K.H. 
Borovského se jezdí  jakoby žádný zákaz  vjezdu nebyl.  
 
Pan starosta se vyjádřil k této situaci, že není vyřešena úplně ideálně. Bude probíhat 
rekonstrukce parkovacích míst na náměstí. A doporučil paní Přibylové, než bude rekonstrukce 
parkovacích míst na náměstí hotova o zaplacení rezidenčního místa na stání.  
 
Pan Jiří Pešek vyzýval zastupitelstvo k přehodnocení rekonstrukce areálu Mže, protože 
v Tachově chybí penzion chráněného bydlení.  
 
Pan starosta zareagoval, že dům s chráněným bydlením je naplánován a je v rozpočtu. Měl by 
být v prostoru bývalého Červeného kříže.  
 
Paní Klímová se ptala, jak se řeší neplatiči odvozu odpadků? Jak se, bude chodit po 
rekonstrukci areálu Mže na městský úřad? Jak se řeší, když na parkovišti stojí nepojízdné 
auto? 
 
Mgr. Vrána odpověděl, že veškeré neuhrazené poplatky se snaží vymáhat pracovnice 
z finančního odboru.  
Přístupové cesty budou, včetně příjezdové rampy pro vozíčkáře, do areálu Mže směrem od 
„Alberta“. Vstup do MěÚ jako nyní. 
Co se týče odstranění nepojízdného auta na parkovišti, je to velmi složitá situace. Pokud má 
auto majitele je nutné ho opakovaně vyzývat, město nemůže auto odstranit. Řešení je sehnat 
majitele.  
 
Pan Říha doplnil, že je také velmi těžké určit, zda je auto vrak nebo ne, pokud ano, je postup 
jiný.  
 
P. Sklenář doplnil k rekonstrukci areálu Mže, aby se sál dobře ozvučil. Dále upozornil, že na 
nové parkoviště na Rapotínském sídlišti provozovatel servisu parkuje běžně 4- 6 aut, toto 
parkoviště je pro celou veřejnost a ne pro jeho podnikání. Pan Sklenář vyžaduje písemné 
vyjádření k této situaci, jak se vyřešila. 
Ptal se také na Jungmannovu ulici a jednosměrný provoz. 
 
P. Smihrodský doplnil, že tyto záležitosti jsou k další diskuzi. Budou se řešit na další poradě.  
 
Pan Klíma, se také vyjádřil k Jungmannově ulici a  nebezpečné situaci tam.  
 
Pan Pešek se dotazoval, na prostor bývalých drůbežáren, jaký s tím má město záměr? 
 
Pan starosta odpověděl, že se jedná o soukromý majetek. Do budoucna je to určené k bytové 
zástavbě. 
 
Pan Horáček poděkoval městu a ostatním organizacím za min. ročník „Den pro Tachov“. 
Bohužel letos na to není dostatek lidí ani finance a akce se konat nebude. 
 
Pan Kulhánek se ptal, jak to vypadá se Smetanovou ulicí? 
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Pan Smihrodský odpověděl, že akce je schválená a jako první se bude dělat kanalizace.  
Realizace je letos na jaře. 
 
 
 
 
12) Usnesení a závěr. 
 
Návrh na usnesení přednesla paní Štelmáková.  
 
Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast a všem zastupitelům a zastupitelkám za 
spolupráci. 
 
 
 
 
 
 
………………………      ……………………… 
 Mgr. Petr Vrána                 Jiří Struček 
    místostarosta                    starosta 
 
 
 
ověřovatelé:      
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